
Ordinær generalforsamling Eckersberg børneunivers 20/4-2023 kl. 18:00,  

skolens gymnastiksal.  

 

1.Valg af dirigent: 

- Bestyrelsen foreslår Jens Lei, som konstaterer at indkaldelsen er udsendt rettidigt. 

  

2. Bestyrelsens beretning: 

Mads (formand for bestyrelse) fremlægger bestyrelsens beretning.  

Bestyrelsens hovedopgaver – Overordnet strategi og Økonomi.  

Jens Lei: Nogen spørgsmål? 

Bus: 

Forælder: Er det muligt at få morgenbussen til at køre ind om Nybøl? 

Marianne (skoleleder): Den kører ikke over Nybøl, da vi efter en spørgerunde blandt forældre, ikke lod til at 

være det store behov. Så hvis vi skal have den til at køre gennem Nybøl, så skal vi undersøge det igen med 

busselskabet, hvilke muligheder der er.  

Forælder: Er der en dybere mening med at bussen er forældrebetalt om fredagen? 

Marianne (skoleleder): Interessen er ikke så stor for fredagsbussen, og så har vi indtil videre valgt delvis 

forældrebetaling, da det ellers bliver for dyrt i forhold til efterspørgslen.  

Mads (formand): Problemet er størst om morgenen, og derfor har vi valgt morgenbussen fremfor 

fredagsbussen. 

Fondstøtte: 

Forælder: Er der nogen som søger fonde og har styr på det? Jeg har søgt uopfordret ved Melgaard, hvor vi 

har fået 5000 kr, men måske vi kunne søge mere eller andre steder, så hvem har det overordnede ansvar for 

det? 

Rene (næstformand): Vi kan ikke bare søge alt som skole, kun til specifikke ting. Støtteforeningen har større 

muligheder for at søge.   

Forælder: Kan vi ikke få noget op at stå mht. organisering af fond støtte.  

Bestyrelse: Jo. Det er en god ide 



Øget elev antal  

Forælder: De 8 elever som er kommet til, hvad skal I bruge de ekstra penge på, trivsel eller andet? 

Mads (formand): Omkostninger til lærerlønninger osv. går næsten op med de penge, som vi får for de 8 

elever, så på den måde, får vi ikke ekstra penge, kun større omsætning.    

Gårdvagt: 

Forælder: Hvad med en gårdvagt? Har I tænkt på det? 

Mads (formand): Hvis I mener, at det er noget vi skal drøfte og undersøge, så vil vi tage det op på 

bestyrelsesmøde og drøfte det.  

Marianne (skoleleder): Det her været oppe at vende mange gange. Det vi oplever som et gode her på 

Eckersberg, er nemlig at børnene kan gå til deres gruppelærer og døren er altid åben på lærerværelset, og at 

de ikke behøver at henvende sig til en gårdvagt, som de ikke har en relation til og en voksen der kun er der et 

enkelt frikvarter. Derudover kan en gårdvagt alligevel ikke være alle vegne og se alt.  Eleverne øver sig på at 

sætte ord på, hvordan man skal begå sig, konflikthåndtering. Vi bruger rigtig meget tid på det sociale og på 

at lære eleverne at begå sig. Det er et stort fundament i vores pædagogik ikke at skulle ud i frikvartererne og 

overvåge og være politi mand.  

Ipads SFO 

Forælder: Jeg vil godt lige spørge mht. brug af Ipads i SFO om fredagen, er det noget som er stoppet pga. 

sommeren og er det noget som kommer igen til efteråret? 

Lone (pædagog i SFO): vi har spurgt eleverne, hvad de godt kunne tænke sig om fredagen, og derfor blev det 

vedtaget, at de måtte tage dem med i sfo’en om fredagen.  Men vi tager det op til revurdering.  

Bevægelse 

Forælder: Jeg har et helt andet spørgsmål – Før havde vi 20 min. Bevægelse og mere idræt, hvorfor har vi 

ikke det mere? 

Mads (formand): Det er længe siden at det med de 20 min. bevægelse er taget væk. Det koster mange penge 

og derfor har bestyrelsen af økonomiske årsager for nogle år siden fraprioriteret det.  

Strategi ift. Ungdoms/erhversuddannelser: 

Forælder: Jeg har et spørgsmål til den overordnede strategi. Hvad gør vi på Eckersberg de unge til at vælge 

den rigtige ungdoms/erhvervsuddannelser.  

Mads (formand): Nej, det er ikke noget vi har snakket om i forhold til at få flere unge ind på 

ungdomsuddannelser / erhvervsuddannelser. Men det er noteret og så drøfter vi det.  



Toiletter: 

Forælder: Jeg hører derhjemme at toiletterne er ulækre.  

Marianne (skoleleder) : Ja, det synes de fleste børn nok, det er ikke alle børn, som kan finde ud af at bruge et 

toilet korrekt. Vi har også i personalegruppen snakket om at lave noget udsmykning  på toilettet som måske 

kunne gøre det lidt mere hyggeligt.  

Forælder: Mit barn som kommer fra en anden skole har sagt, at toiletterne er meget mere rene her i forhold 

til det gamle.  

Sociale medier 

- Jeg ved at der på nogle ungdomsskoler bliver sendt SSP folk ud til skolerne, i forhold til det med at lære 

børn at begå sig på de sociale medier.    

Silke (vice skoleleder): Vi har også et samarbejde med SSP,  så det er også noget vi benytter os af.  

Forælder: Jeg er med på at det er et forældreansvar, men det er svært for os for, vores generation at 

kontrollere det, da vi ikke ved nok om det, derfor vil det være fint. hvis der kom en professionel ud.  

Ronnie (bestyrelsesmedlem): Jeg har en anbefaling om at I kan gå ind på Center for digital pædagogik, hvor 

I kan få mere viden om de sociale medier som jeres børn er på.    

 

3. Ledelsens beretning  

Marianne (skoleleder) fremlægger ledelsens beretning. 

Jens Lei: Nogen spørgsmål 

Spørgsmål til ledelsen 

Forælder: Har I timer nok til at kunne nå alt det I skal nu også som ledelse i børnehaven, hvis også I skal 

undervise og lave rundvisninger etc. Kan I nå alt det? 

Marianne (skoleleder): Vi kan kun sige hvordan det ser ud nu, og der kan vi godt få det til at hænge sammen 

Henvendelse til ledelsen 

Forælder: Hvem skal man henvende sig til, når man har et spørgsmål til ledelsen? 

Marianne (skoleder): man skal henvende sig til os  - ledelsen.   

  



4. Tilsynsførendes beretning   

Oplæses af Nanna,  

Mads (formand): Ja, vi kan ikke stille nogen spørgsmål da tilsynsførende ikke kunne være her i dag, men vi 

mente alligeve,l at det var relevant at læse det op her i dag, da det er en udefrakommende som giver en 

beskrivelse af en dag på Eckersberg skole.   

 

5. Revisor fremlægger det reviderede regnskab for 2022.  

- Revisor gennemgår regnskab.  

- Leif – Spørgsmål? – ingen spørgsmål 

 

6. Valg af tilsynsførende 

 Bestyrelsen foreslår Trine  

 

7. Valg til bestyrelsen + Valg af suppleanter. 

- Mads Petersen 

- Britt Hansen Nør  

- Ronnie Skau 

- Rene Andersen – Ønsker genvalg 

- Camilla Sandell Duus – Ønsker genvalg   

- Mie Hartman – Ønsker genvalg 

- Randi Nielsen – Ønsker ikke genvalg  

 

Kandidater: 

Skoleudvalg: 

Bestyrelsen foreslår Mie og Rene 

Mie og Rene  - genvalgt 



Børnehaveudvalg: 

Bestyrelsen foreslår Sarah Ramsing – valgt.  

Fællesforældrekreds: 

Bestyrelsen foreslår – Camilla Sandell Duus – Valgt.  

 

Suppleanter: 

Skoleforældrekreds: 

1. Suppleant - Solvei  

2. Suppleant – Helene Mulvad   

 

Børnehaveforældrekreds:  

1. Nikolai  

2. Dennis Petersen 

 

8.  Indkomne forslag 

Ingen forslag 

 

9. Eventuelt 

Kort beretning fra støtteforeningen, og hvad støtteforeningen laver.    

Der holdes generalforsamling i Februar, hvis nogen skulle have interesse i at blive medlem af bestyrelsen.  

Vi mangler stadig medhjælpere til Nordalsfestivalen.  

Britt Dreier fortæller hvad det indebærer at være medhjælper til Nordals festivalen.  

- Generalforsamling slut kl. 21:00 

 

 

 



Konstituering af bestyrelse: 

 

- Mads Petersen - Formand 

- Rene Andersen – Næstformand 

- Camilla Sandell Duus – Kasserer 

- Sarah Ramsing – Referent 

- Britt Hansen Nør  - bestyrelsesmedlem 

- Ronnie Skau - bestyrelsesmedlem 

- Mie Hartman – bestyrelsesmedlem 

 

Suppleanter:  

Skoleforældrekreds: 

1. Suppleant - Solvei  

2. Suppleant – Helene Mulvad   

Børnehaveforældrekreds:  

1. Nikolai  

2. Dennis Petersen 

 

 

 


